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Radny Michał Sliwiński: Ja mam pytanie do Zarządu, jeżeli chodzi o Ośrodek
w Sobocie, ile nam się udało tam zebrać deklaracji i czy mamy tam jakiś progres
czy...?
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